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Zápis provedl: Saša Zejnilović 

Prezenční listina 
Delegáti: 

Prezident Michal Halenka 
Silicon Hill Jakub Brož 
Buben Veronika Huvarová 
PodOLee Karel Jakubů 
Fakultní klub BION Nicola Kyjevská 
Masařka Lukáš Koštenský 
eFDrive Marie Dvořáková 
ESC Vojtěch Malý 
IAESTE Alena Nevečeřalová 
ISC Aneta Burešová 
AS ČVUT Stanislav Jeřábek 

Omluveni: Sincoolka 
Hosté: Saša Zejnilović(velitel velbloudího pluku rychlého nasazení), Tomáš                 
Gura, Ondřej Hába, Ondrej Pisarčík, Marie Hoťková, Ondřej Barda 

 

1 Schválení programu zasedání  
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program obohacený o body                 
Čajovny a SH poslané do konference parlamentu.“ 
OHP: 11; 11:0:0 → Schváleno 

 

2 Schválení zápisu z parlamentu 09.03. 2015 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis z parlamentu             
09.03. 2015 ve znění, ve kterém byl zaslán do konference parlamentu                   
05.04. 2015.“ 
OHP: 11; 10:0:1 → Schváleno 

3 Informace z klubů 
SH  Pokračují rekonstrukce a postoj firmy není moc dobry ke studentům.                       
SÚZ je zoufali a snaží se SH podporovat, jak jen může. Bude asi podnikat                           
právní kroky. 
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MK  Začal projekt WIFI. Oslovuji se firmy kvůli cenovým nabídkám. 
ISC  Měli TB a žijí. Dnes je prezentace v Rock Café. 
IAESTE  Nic zvláštního. 
HK  Nic moc. Bojuje se s nezájmem většiny ubytovaných. 
FD – Proběhla 1. přednáška v rámci cyklu semafor. Otevřeli grilovací                     
sezonu grilováním na štěrkovém loži. Byli na exkurzi v podzemí Stalinova                     
pomníku. 
BUK  Mají nového člena představenstva. Novy projekt jménem Buben                   
magazín. Najdete na stránkách. 
BION  Mají novou členku představenstva. Zvou nás na Kladenský Majáles. 
BEST  Včera se vrátili lidi z regionálního meetingu. Bude se pořádat EBEC                         
a budou pořádat soutěž v programováni. Připravují taneční letní kurz. 
Orlík  Měli menší párty. Další akce budou karetní hry. Dělali anketu a ze                           
148 se jich vrátilo 20 vzplněných. Pracují na nových stránkách. Chtějí                     
pořádat další akce kromě párty. Třeba filmy a karetní hry.  
 
Dorazil Karel Jakubů a Vojtěch Malý 19:11 
 

POD  Připravuje se velké stěhování s ubytovací kanceláří. UK projde                     
rekonstrukci a předělávají kabeláž. Došlo k předání místnosti PodOLabu.                 
Oprava zplesnivělé místnosti. Připravuje se PodODay a Mezi Bloky. Začali                   
připravovat velkou oslavu s Makulovou a Holým na 60. výročí koleje. Byla                       
zprovozněna WiFi na “buzer place.“ Rádi by do konce dubna začali testovat                       
novy DUBS. 
ESC  Snažili se o nábor prváku, ale nepovedlo se. Měli přednášku do ČKD.                           
Slušná účast. Je to i na YouTube. 
AS  Prvním zajímavějším bodem byla rezignace předsedy v duchu jeho                     
slibu ohledněhabilitace při kandidatuře v lednu 2014, jelikož habilitační                   
řízení mu bylo zastaveno. NicméněVítězslav Kříha byl ihned v následující                     
volbě opět zvolen předsedou AS ČVUT. 
Schválili jsme organizační řád ÚTVS, Předpis pro provádění studijních                 
programůna FELu, Jednací řád CIIRC a Rozpočet mimo normativně(bez                     
státních dotací) financovaných aktivit. Nová ředitelka MÚVS byla schválena                 
jako členka VR MÚVS a taktéž jsme schválili zástupce v komisi pro                       
hodnocení FCA. To vše proběhlo bez zásadních problémů. 
Poté jsme diskutovali o SZŘ, přičemž jsme se domluvili na schůzce pouze k                         
SZŘ o týden později. Na této schůzce byly vyřešeny všechny zásadní                     
neshody a to takovým způsobem, který zamezí nežádoucímu jevu, proti                   
kterému bylo navrhované opatření namířeno, a současněnepoškodí ostatní                 
studenty, na což bylo v senátu upozorňováno. Podrobnější informace jsou k                     
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dostání v sumáři ze schůzky na FB stránkách AS ČVUT. 
Příští zasedání se koná 29. dubna v obvyklých 13:30 opět v zasedací                       
místnosti na rektorátu. 
 

Dorazil Alexandr Jegorov 19:30 
 

4 Nové hlasování 
Ruší se usneseni v bodě jedna a dvě. BEST neměl jmenovaného zástupce.                     
Probíha nove hlasování. 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program obohacený o bod                 
Čajovny a SH poslaných do konference parlamentu.“ 
OHP: 13; 13:0:0 → Schváleno 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis z parlamentu             
09.03. 2015 ve znění, ve kterém byl zaslán do konference parlamentu                   
05.04. 2015.“ 
OHP: 13; 12:0:1 → Schváleno 

 

5 Prezentace výročních zpráv 
BEST 

● Změnil se počet aktivních členů. Teď 2530. 
● Proběhl 4. ročník EBEC.  
● Hostovali regionální meeting.  
● Dělali tradiční letní kurz zaměřený na 3D tisk 
● Slavili 5. výročí založení BESTu. 
● Podařilo se jim zajistit spolupráci s Prahou.  
● Konečně mají kancelář na FSv. Pořád chybí výbava.  
● Největší úspěch  Podařilo se jim zlepšit kvalitu kurzů 
● Největší neúspěch  motivovat lidi aby brali zodpovědnost 

Orlík – bude prezentovat příště. Do té doby dodá výroční zprávu 

HK 
● Pošle příště, nyní bude prezentovat.  
● Problém s náborem nových členů.  
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● Fungují a drží se zuby nehty.  
● Mají kolegu, který vyjednává s Rusky mluvícími kolegy.  
● Největší úspěch  Nové piano.  
● Největší neúspěch  Nabíraní nových členů 

POD – Slibuje, že vše do příštího zasedání dodají. 
Čajovna  

● Došlo k pozastaveni na jaře. Od toho se hodně odvíjelo. Měnilo se 
vedení. Předseda z osobních důvodu odstoupil. 

● Klub se začal měnit a začal se více zapojovat do celkového děni SU.  
● Školí vlastní lidi v tom co umí nejlépe. (Příprava a výběr čajů) 
● Nemají problém se sháněním lidí.  
● Největší úspěch  osvěžení vztahů s SU. 
● Neúspěch v létě se bude předávat vedení a nechávají docela dost 

rozpracovaných věcí. (např. web)  
Externí kluby byli upozorněny na to, že také musí dodat výroční zprávu. 
 

6 Odvody 
V řádném termínu zareagovali jen BION a SIN. Prosíme tedy ostatní o                       
urychlené poslaní.  

7 Majáles 
● Koná se 01.05. 
● Jsou tam dvě hlavní části. Volba krále a volba miss.  
● Disciplíny nám jdou. (Stavba májky druzí a Královská debata první) 
● Hledáme auto na alegoricky vůz 
● Poptáváme stany. Jestli někdo má stan, stoly, židle, prodlužovačky. Všechno                   

bereme 
● Budeme mít party hall. Dají se tam vyvěsit věci klubů. Aťje vidět kdo jsme a                               

co děláme 
● Hlasujte pro naše lidi 
● Děkujeme klubům a fakultám co s námi spolupracují 
● Pokud máte nápady tak nám pište 
● Strahov pomůže s vyjednaním pojištění 
● Máme stadies. Koleje co mají menzy si vyzvednou standies a dají je tam.                         

Domluvte se s Marii Hoťkovou.  
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● Jak vypadá propagace MEZI BLOKY na majálesu? Karel Jakubů Půjde                     
mailem. 

8 UniCup 
● Fotbalová bitva. Premiérovi ročník. Zítra na Slavii v 13:30 
● Přijde i pan rektor a ředitel UTVS.  
● Nedaří se nikomu tam dostat lidi.  
● Na každý lístek je pivo zdarma. 

9 RSS 
Setkali se zástupci kolejí. Byl tam i Stanislav Jeřábek, který poskytl zápis.  
Začátkem roku kolem 6000 ke konci 5000 ubytovaných.  
Dělají to lide krátce, a nepředávají si to.  
Většinou ani lidi neví, že něco takového je.  
SH  mají teď toho hodně proto nereaguji.  
POD  mají hodněpráce. Karel Jakubůna další schůzi představenstva navrhne                       
termín na setkaní s Ondřejem Hábou. 
 
Dorazila Klára Škodová 20:02 
 
ZSSV bude 04.05. na Strahově od 8:30 blok jedna zasedačka SÚZ. 
 

Týden před tím se udělá schůze RSS, aby se vše dalo dohromady.  
Byli zjištěny zádrhely v 4Kč fondu. 
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10 Schvalování ekonomické činnosti – MEZI BLOKY 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickoučinnost klubu               
PodOLee na akci MEZI BLOKY ve znění, zaslaném do konference                   
parlamentu.“ 
OHP: 13; 13:0:0 → Schváleno 

 

11 Schvalování ekonomické činnosti –  PodODay 
Všechna čísla na poslední straně PDF uvedena včetně DPH. 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickoučinnost klubu               
PodOLee na akci PodODay ve znění, zaslaném do konference                 
parlamentu.“ 
OHP: 13; 13:0:0 → Schváleno 

 

12 Ekonomická činnost Silicon Hill 
Ceny stejné každoročně. Zasláno 3. dubna 2015 ve 20:45. 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickoučinnost klubu               
Silicon Hill na akci SHOW ve znění, zaslaném do konference                   
parlamentu.“ 
OHP: 13; 13:0:0 → Schváleno 

 

13 Schvalování ekonomické činnosti –  Čajovna 
Měl by se natáčet seriál v prostorách čajovny a čajovna by za svojí výpomoc                         
pak dostala peníze. SÚZ si je tohoto natáčení vědom. Alexandr Jegorov                     
oznamuje, že ještě prokonzultuje s právníkem.  
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickoučinnost klubu               
Čajovna na akci Natáčení ve znění, zaslaném do konference                 
parlamentu.“ 
OHP: 13; 10:1:2 → Schváleno 

14 Schvalování ekonomické činnosti –  SHOW 
Ceny stejné jakožto každý rok.  
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickoučinnost klubu               
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Silicon Hill na akci SHOW ve znění, zaslaném do konference                   
parlamentu.“ 
OHP: 13; 13:0:0 → Schváleno 

 

15 Oznámení záměru o založení fakultního klubu           
na FIT ČVUT 

Stanislav Jeřábek oznamuje Parlamentu záměr o založení fakultního klubu při                   
FIT. Probíhá diskuze o tom, zdali již jednal s panem děkanem. Doporučení                     
spojit se s Petrem Hodačem a klubem tech@SU. 
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16 Různé  
a) Pozvaní na CrossCampus od Marie Dvořákové. Je to možnost prezentace. 
b) Věrča prosí o pomoc se sdílením a propagaci MayDay 
c) Existují stránky akce.cvut.cz, su.cvut.cz, student.cvut.cz 
d) Pokud někdo má volny čas na programovaní a grafiku, tak se budou dělat nové 

stranky.  
e) Za SU FJFI zve Marie Hoťková na divadlo Kapitán beran dnes nevyšetřuje 

23/04 19:00 
f) Ondřej Hába a Oldřich Stumbauer na schůzce s Lobkovicem k sjednoceni piva 

pro SU. Zaváželi by se všechny studovny. Levnější pivo pro SU. Řeší se už pro 
SHOW 2015.  

g) Ceník bude ve středu. Mají pivo, limonády, lavice, stany, pipy, atd. 
h) Viceprezidentem se stává Saša Zejnilović 
i) Jednací řád  objevilo se pár lidi co dělají věci v rozporu s řádem. Je otázka 

zda ho lidi chtějí možná nějak komentovat.  
j) Výjezdní zasedání SU  proběhlo, reakce intenzivní, klidné pistě další 

feedbacky (zůstanete v anonymitě), pomalu připravujeme další termín, 

 

Konec schůze 
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